



Date: 2nd June 2021

التاريخ: 2 يونيو 2021

Mr. Hamad Abdulla Al Ali
Acting Head of Listed Companies Affairs Department
Abu Dhabi Securities Exchange
PO Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبد الله العلي
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
صندوق بريد 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Drop in share price of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)

الموضوع: انخفاض في سعر سهم شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

Reference to your letter dated 1st June 2021 regarding the drop in ADNOC Distribution's share price on 27th, 30th and 31st May 2021 and pursuant to your request, we write to confirm that the Company is not aware of any facts or circumstances listed in the SCA Disclosure Rules or the ADX Disclosure Rules that require the Company to make any disclosure at this time and which it has not already disclosed.

بالإشارة إلى كتابكم بتاريخ 1 يونيو 2021 بشأن انخفاض سعر سهم شركة أدنوك للتوزيع بتاريخ 27 و 30 و 31 من شهر مايو 2021 ، وبناء على طلبكم، نحيطكم علماً بأنه ليس لدى الشركة علم بأي معلومات أو ظروف منصوص عليها في قواعد الإفصاح لهيئة الأوراق المالية والسلع أو قواعد الإفصاح لسوق أبوظبي للأوراق المالية تتطلب من الشركة الإفصاح عن أي معلومات في هذا الوقت، والتي لم تقم الشركة بالإفصاح عنها.

Your sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

المهندس بدر سعيد اللمكي
الرئيس التنفيذي
Eng. Bader Saeed Allamki
Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع